
POLITIETS IDRÆTSFORENING KØBENHAVN
FODBOLDAFDELINGEN.

Referat af medlemsmøde i fodboldafdelingen lørdag d.
28. januar 2012 kl. 1300 i restauranten, Valby hallen.

DAGSORDEN:

1: Valg af dirigent.

2: Valg af stemmeudvalg.

3: Bestyrelsens beretning for 2011.

4: Fremlæggelse af regnskabet 2011 samt budgettet for 2012.

5: Fastsættelse af særkontingentet.

6: Behandling af indkomne forslag.

7: Valg til bestyrelsen:

a: Formand Lasse Vinther - villig til genvalg.

b: Kasserer Kristian Kjær Jensen - afgår uden for tur.

e: Matrielforvalter Erik Holm Hansen - villig til genvalg.

d: Bestyrelsesmedlem Martin Haakansson - villig til genvalg.

e: Bestyrelsesmedlem Lone Mikkelsen - villig til genvalg.

f: Regnskabskontrollant Peter Butler Nielsen - ikke villig til genvalg.

g: Regnskabskontrollantsuppleant Rasmus Kofoed Pedersen - villig til genvalg.

8: Eventuelt.

Der var 36 fremmødte til medlemsmødet.

Ad l: Valg af dirigent

Næstformand Kenneth Toft Andersen bød i formandens fravær velkommen til
medlemsmødet.
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Han foreslog Gunnar Nørager som dirigent. Der var ikke andre kandidater. Gunnar
Nørager blev valgt som dirigent. Han konstaterede, at medlemsrnødet var lovligt
indkaldt og dermed beslutningsdygtigt. Der var ingen bemærkninger til dagsordenen.

Ad 2: Valg afstemmeudvalg

Dirigenten udbad sine emner til stemmeudvalg. Camille "Mille" Christiansen, Johnny
Martens og Michael Jensen blev foreslået. Der var ikke andre kandidater. De blev valgt
til stemmeudvalg.

Ad 3: Bestyrelsens beretning for 2011

Bestyrelsberetning blev forelagt af Kenneth Toft. Den samlede beretning kan ses på
www.pifodbold.dk eller sidst idette referat. Der var ingen spørgsmål/kommentarer til
beretningen.

Beretningen blev herefter godkendt uden bemærkninger

Ad 4: Fremlæggelse af regnskab 2011 samt budgettet for 2012

Kasserer Kristian Kjær Jensen fremlagde og gennemgik regnskabet for 2011.
Regnskabet udviste et overskud på 5.084,70. Regnskabet er gennemgået af
regnskabskontrollanteme.

Der var ingen bemærkninger eller spørgsmål til regnskabet,

Regnskabet blev herefter godkendt uden bemærkninger.

Budgettet for 2012 blev forelagt. Der var spørgsmål til, om Politi EM for kvinder i
fodbold har nogen indflydelse på budgettet for 2012. Dette har det umiddelbart ikke,
men såfremt det har, vil det blive på den positive side.

Budgettet blev herefter taget til efterretning.

Ad 5: Fastsættelse afsærkontingent

Kassereren foreslog uændret særkontingent pr. måned på kr. 35,-. Der var ikke andre
forslag.

Særkontingent fortsætter derfor uændret med kr. 35,-.

Ad. 6: Behandling af indkomne forslag

Der var ingen indkomne forslag.

Ad 7: Valg til bestyrelsen

a: Formand Lasse Vinther var villig til genvalg. Dirigenten konstaterede, at Lasse
Vinther ikke var til stede, men at der forelå skriftligt tilsagn fra Lasse Vinther om, at
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han var villig til genvalg som formand. Dirigenten konstaterede, at der ikke var andre
kandidater.

Lasse Vinther genvalgt til formand

b: Kasserer Kristian Kjær Jensen ønskede at afgå uden for tur ogstoppe som kasserer.
Kenneth Toft foreslog på en enig bestyrelses vegne valg af Erik Holm-Hansen som
kasserer. Dirigenten konstaterede, at Erik Holm-Hansen ikke var til stede, men at der
forelå skriftligt tilsagn fra Erik Holm-Hansen om, at han var villig til valgt som
kasserer. Dirigenten konstaterede, at der ikke var andre kandidater.

Erik Holm-Hansen valgt som kasserer for l år.

c: Matrielforvalger Erik Holm-Hansen var nu valgt som kasserer, hvorfor der skulle
vælges ny matrielforvalter. Kenneth Toft foreslog på en enig bestyrelses vegne valg af
Martin Boelt Møller som matrielforvalter. Dirigenten konstaterede, at Martin Boelt
Møller var til stede og villig til valgt som matrielforvalter. Dirigenten konstaterede, at
der ikke var andre kandidater.

Martin Boelt Møller blev valgt som matrielforvalter.

d: Bestyrelsesmedlem Martin Haakansson var villig til genvalg. Dirigenten
konstaterede, at Martin Haakansson var til stede og villig til genvalg som
bestyrelsesmedlem. Dirigenten konstaterede, at der ikke var andre kandidater.

Martin Haakansson blev genvalgt som bestyrelsesmedlem.

e: Bestyrelsesmedlem Lone Mikkelsen var villig til genvalg. Dirigenten konstaterede, at
Lone Mikkelsen var til stede og villig til genvalgt som bestyrelsesmedlem. Dirigenten
konstaterede, at der ikke var andre kandidater.

Lone Mikkelsen blev genvalgt som bestyrelsesmedlem.

f Regnskabskontrollant Peter Butler Nielsen var ikke villig til genvalg. Kenneth Toft
foreslog på en enig bestyrelses vegne valg af Rasmus Kofoed Pedersen som
regnskabskontrollant. Dirigenten konstaterede, at Rasmus Kofoed Pedersen ikke var til
stede, men at der forelå skriftligt tilsagn fra Rasmus Kofoed Pedersen om, at han var
villig til valgt som regnskabskontrollant.

Rasmus Kofoed Pedersen blev valgt som regnskabskontrollant.

g: Reskabskontrollantsuppleant Rasmus Kofoed Pedersen var nu valgt som
regnskabskontrollant, hvorfor der skulle vælges ny regnskabskontrollantsuppleant.
Camilla "Mille" Christiansen meldte sig som regnskabskontrollantsuppleant. Dirigenten
konstaterede, at der ikke var andre kandidater.

Camil1e "Mille" Christiansen blev valgt som regnskabskontrollantsuppleant.

Ad 8: Eventuelt
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Gunnar Nørager orienterede om det kommende EM for kvinder, der for første gang
nogensinde skal afholdes på dansk grund. Det afvikles i perioden 10. - 17. juni 2012. PI
fodbold er naturligvis inde over planlægningen og sidder med i flere udvalg. Der vil
senere komme en udmelding om, hvor mange frivillige der vil blive brug for.
Opfordringen er hermed videregivet.

Dirigenten konstaterede, at der ikke var flere indlæg og afsluttede medlemsmødet.
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